
11.04.2016 Vanematekogu koosoleku kokkuvõte. 
 
1. Arutelu vanematekogu senisest tegevusest. 
1) Suurim õnnestumine aasta jooksul on olnud perespordipäev, kus oli päris palju osalejaid ning 
päev ise sujus meeleolukalt. Probleemiks oli projekti rahastamise liiga lühike etteteatamine. 
2) Tänini ei ole olnud õnnestunud ühendust saada õpilaskogu liikmetega. Lahenduseks oleks minna 
kooli kohale, kui neil on koosolek – igal teisipäeval peale 3. tundi. 
3) Aktiivsete vanematekogu liikmete hulk on väike. Sel teemal oli juttu 28. märtsi vanematekogus. 
4) VK kogunemised iga kahe nädala tagant on liiga sagedased. Kogunemised võiksid olla kord kuus 
ja põhiline infovahetus võiks toimuda kas Stuudumis või VK Facebook'i grupis. 
5) VK kogunemised võiksid olla teemapõhised, seotud mingi kindla ürituse korraldamisega näiteks. 
Mõistlik oleks vanemate vahel juba varem ära jagada teemad, millega keegi tegeleda saab ja oskab. 
Näit. toitlustamine, projektide kirjutamine, jms. 
 
2. Kooli osalemine Prima Vista kirjandusfestivalil. 
Festivali korraldajatega on olemas kokkulepe, et laste töid saab eksponeerida Pargiraamatukogu 
telgis. 14. aprillil, 17:00 on ühine kohtumine kooli kirjandusõpetajatega, kus valitakse välja tööd, 
mis lähevad näitamisele. Kirjatükkide eksponeerimiseks oleks vaja välja mõelda stend või midagi 
laadset. Kuna perespordipäeva korraldamisest jäi raha üle, siis saaks seda kasutada stendi 
tegemiseks. 
Festivali raames võiks kanda ette ka õpilaste poolt kirjutatud räpp-luulet. 
 
3. TFK osalemine Karlova linnaosa päevadel. 
1) Graffiti(te) töötoa tegemine lastele. Seinana saaks ära kasutada kooli garaaži, mis võiks 
graffit'iga saada endale parema väljanägemise. 
2)  
 
4. Hoolekogu ja vanematekogu vaheline infoliikumine ning toetus. 
Seni on hoole- ja vanematekogu vaheline koostöö puudunud. Selle parandamiseks võiksid 
hoolekogu koosolekutest osa võtta ka hoolekogu asendusliikmed, kes nagunii kuuluvad ka 
vanematekogusse.  
 
5. Vanematekogu osa kooli ja lastevanemate vahelistes konfliktides. 
Kas ja kuidas peaks vanematekogu osalema konfliktsete olukordade puhul?  
 


